
Fra: Håvard Pedersen <haavard.pedersen@yahoo.no>
Til: Knut Johansson <knut.johansson@bym.oslo.kommune.no>; Karianne Johansson 
<karianne.johansson@bym.oslo.kommune.no>; Bjørnar Johansen 
<bjornar.johansen@bym.oslo.kommune.no>
Sendt: torsdag 23. januar 2020, 12:06:17 CET
Emne: Røverkollen og Grefsenkollen.

Hei folkens.

Både som styremedlem i Lillomarkas Venner (LV) og som utgått oppsyn får jeg 
stadig henvendelser om 
ditt og datt, og noe må viderebringes. 

Her er to saker:

Røverkollen: LV har fått bekymringsmeldinger fra publikum om stor 
terrengsykkelaktivitet i det nye, 
utvidede naturreservatet. Skilt som angir reservatet skal være fjernet.

Grefsenkollen: I mange tiår har det vært en bunt kabler som går fra masta helt 
på toppen og ned til 
bebyggelsen på Årvoll. Jeg tror dette er for kabel-TV som forøvrig drives av GET
(tidligere Janco) i dette 
området. Som oppsynsmann regnet (regner) jeg med at dette bygger på en avtale 
mellom  kabeleier og 
grunneier, og de tildels nedgravde kablene ble i min tid aldri sett som sjenanse
for noen.

Nå er mye av dekket over kablene blitt borte, særlig der folk ferdes. Dette er 
både lite pent og kablene kan 
lett komme til skade. Kabeleier bør derfor kontaktes om utbedring.

Jeg vedlegger to bilder fra det punktet der kablene krysser blåstien fra Lofthus
mot Trollvann. Bildene er 
tatt rett nedenfor stiens krysningspunkt med Familieløypa i Grefsenkleiva.

Hilsen Håvard


